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OSNOVNA ŠKOLA ANTE KOVAČIĆA 
Gorički trg 3 
10299 Marija Gorica 
 
Klasa: 007-04/22-01/6 
URBROJ: 238-19-120-22-6 
U Mariji Gorici, 29. 9. 2022. 
 
 

Z A P I S N I K 
20.  sjednice Školskog odbora održane elektroničkim putem  29. 9. 2022. 

 
Sudjeluju: Rašeljka Budić, Ida Jakolić, Daniel Bukovinski, Nada Šiber, Sandra Jurković , Višeslav Račić, Nikolina 
Jančić Mihaljević 
 
Napomena: Zbog nemogućnosti dolaska pojedinih članova na 20. sjednicu iz opravdanih razloga, predsjednik 
Školskog odbora je odlučio da će se ista održati kako je zakazana, ali elektroničkim putem između 18,00 i 19,00 
sati. 
 
Ostali: ravnateljica Jasna Horvat 
Zapisničar:  Nikolina Malnar, tajnica 
Početak sjednice  u 18,00 sati. 
 

 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 19. sjednice 
2. Verifikacija mandata novom članu Školskog odbora ispred Vijeća roditelja  
3. Usvajanje Godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 2022./2023. 
4. Usvajanje Kurikuluma za školsku godinu 2022./2023.  
5. Usvajanje prijedloga Financijskog plana za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu 
6. Različito – osiguranje učenika 
DOPUNA 
7. Suglasnost na organizaciju inozemne izvanučioničke nastave. 
 
 
Dnevni red usvojen. 
 
 

AD.1. 
Članovi ŠO dobili su na uvid zapisnik 19. sjednice na usvajanje. Na zapisnik nije bilo primjedbi. 
ZAKLJUČAK:  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
AD.2. 

S obzirom da je prethodnoj predstavnici Školskog odbora iz Vijeća roditelja prestao mandat zbog završetka 
školovanja djeteta, Vijeće roditelja je izabralo novu predstavnicu Idu Jakolić. Mandat joj kreće od verifikacije 
pa do isteka mandata ostalim članovima Školskog odbora ili na drugi način predviđen Statutom škole. 
ZAKLJUČAK: Verificiran je mandat predstavnici Vijeća roditelja u Školskom odboru. 
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AD.3. 
Nakon rasprave na Vijeću roditelja na sjednici održanoj 27. rujna 2022. godine i sjednice Učiteljskog vijeća koja 
je  održana 28. rujna 2022. godine, ravnateljica škole je uputila članovima Školskog odbora, Godišnji plan i 
program rada za školsku godinu 2022./2023. na usvajanje. 
ZAKLJUČAK:  Članovi ŠO su suglasni s predloženim Godišnjim planom i programom rada  škole koji je jednoglasno 
usvojen. 
 
 

AD.4. 
Nakon rasprave na Vijeću roditelja na sjednici održanoj 27. rujna 2022. godine i sjednice Učiteljskog vijeća koja 
je  održana 28. rujna 2022. godine, ravnateljica škole je uputila članovima Školskog odbora, školski Kurikul za 
školsku godinu 2022./2023. na usvajanje. 
ZAKLJUČAK:  Članovi ŠO su suglasni s predloženim Kurikulom  škole koji je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD.5. 
Prijedlog Financijskog plana smo Vam dostavili na usvajanje po naputku Zagrebačke županije koja traži da se 
ovaj prijedlog usvoji do 30.9.2022. godine. Plan se donosi na II. razini i u eurima je.  
Zaključak: Članovi su prihvatili prijedlog Financijskog plana koji se donosi na II. razini i koji je iskazan u eurima. 
 

AD.6. 
Na temelju pristiglih ponuda osiguravajućih kuća, Vijeću roditelja je dato na odabir koju će osiguravajuću 
kuću odabrati za osiguranje učenika u ovoj školskoj godini. Između pristiglih ponuda, Vijeće roditelja, je 
odabralo Croatia osiguranje kao i prethodne godine s premijom od 30,00 kn. Školskom odboru je ta 
informacija proslijeđena na znanje. 
ZAKLJUČAK: Članovi ŠO su suglasni da osiguranje učenika bira Vijeće roditelja. 
 
DOPUNA: 

AD.7. 
Dnevni red sjednice se dopunjuje točkom 7., a koja se odnosi na organizaciju izleta u Klagenfurt.  
Nakon prethodno provedene ankete o zainteresiranosti učenika raspolažemo brojkom od oko 45 učenika i 10 
učitelja u pratnji. Učiteljica njemačkog jezika, Marija Tolić će biti učitelj voditelj, a pratitelji stručna suradnica 
pedagoginja Sabina Rubinić  i ravnateljica Jasna Horvat.  Izlet je primarno namijenjen učenicima od 4. - 8. 
razreda koji pohađaju nastavu izbornog predmeta njemačkog jezika. Prikupljene su ponude agencija i 
povjerenstvo za izlet će odabrati ponudu 4. 10., nakon toga će se prikupiti suglasnost roditelja i sklopit će se 
ugovor s odabranom agencijom. Uplate roditelja će biti putem uplatnica koje će im agencija dostaviti.  
Budući da se radi o prvom školskom izletu koji se organizira u inozemstvo u Austriju, ravnateljica traži 
suglasnost od Školskog odbora. 
ZAKLJUČAK: Članovi su suglasni i podržavaju organizaciju inozemne izvanučioničke nastave. 
 
Pristigla očitovanja su prilog zapisniku. 
 
Završeno u 19,00 sati. 
 
Zapisničarka 
N. Malnar 

         Predsjednik ŠO 
         Višeslav Račić, prof. 


